
ZAPISNIK REDOVNE IZBORNE SKUPŠTINE ZAGREBAČKOG ŠAHOVSKOG
SAVEZA

Održane 1. ožujka 2024. godine u dvorani Zagrebačkog šahovskog saveza u
Masarykovoj 22/3

Predsjednik g. Andrija Fiamengo u 19:00 sati otvara sjednicu i pozdravlja nazočne.
Kao što je poznato predsjedniku uskoro istječe mandat pa je Upravni odbor sazvao
redovnu izbornu sjednicu Zagrebačkog šahovskog saveza. U materijalima koje su
skupštinari dobili putem elektroničke pošte nalazio se i prijedlog dnevnog reda od
strane Upravnog odbora ZŠS-a tako da su svi delegati upoznati s dnevnim redom.

1. Izbor verifikacijske komisije

Predsjednik predlaže za članove verifikacijske komisije g. Josipa Bandura i g. Matu Ivančića,

te daje svoj prijedlog na glasanje. Skupština jednoglasno usvaja predloženi sastav

verifikacijske komisije.

2. Izvještaj verifikacijske komisije i verifikacija mandata u skupštini

Verifikacijska komisija nakon pregledavanja vjerodajnica i brojanja podnosi izvještaj

Skupštini i utvrđuje da je prisutno 29 skupštinara s pravom glasa čime je postignut kvorum, te

da će sve odluke koje se donesu na Skupštini biti pravovaljane.

3. Usvajanje dnevnog reda

Predsjednik je pročitao još jednom predloženi dnevni red i dao ga na glasanje skupštinarima.

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno.

4. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika

Predsjednik predlaže, kao što je i do sada bio slučaj, da za zapisničara Skupštine bude izabran

tajnik Saveza, g. Krešimir Podravec. Za ovjerovitelje zapisnika predsjednik predlaže

skupštinare g. Mladena Palca i g. Danka Brajdića. Nakon iznošenja prijedloga pozvao je

skupštinare na glasanje. Skupštinari su glasali: 26 Za, 3 SUZDRŽANI.

5. Financijsko izvješće za 2023. godinu i Financijski plan za 2024.

godinu



Tajnik dobiva riječ od predsjednika radi predstavljanja Financijskog izvješća za 2023. godinu.

Skupštinari su u materijalima za Skupštinu dobili financijsko izvješće i financijski plan, te je

tajnik kratko sve prokomentirao. Najviše je prokomentirao logiku pisanja financijskog plana,

te povećanja koja su uvrštena u program financijskih sredstava Saveza. Nakon tajnikovog

izlaganja za riječ se javio g. Mario Iveković, te naveo kako će u budućnosti najveća važnost u

radu Saveza biti sposobnost privlačenja sponzorskih sredstava i općenito vanjskih izvora

financiranja. Predsjednik se nadovezao na spomenuto kao istinito i naveo svoja nastojanja u

privlačenju sponzora koja je ostvario ili pokušao ostvariti u protekle četiri godine. Za riječ se

još javio g. Radoslav Dumančić koji je pitao razlog povećanja iznosa za plaće trenera koji

rade u Savezu. Tajnik je odgovorio da se radi o najavljenom povećanju plaća na razini

Sportskog saveza Grada Zagreba za sve trenere zaposlene u gradu Zagrebu, te se u planu

mora napraviti prostor za povećanje, jer u protivnom davatelji sredstava ne moraju ostvariti

obećano povećanje.

6. Usvajanje financijskog izvješća za 2023. godinu i Financijskog plana

za 2024.

Nakon što više nije bilo pitanja i komentara na financijsko izvješće i financijski plan

predsjednik je dao na glasanje iznesena izvješća. Skupštinari su glasali za financijsko izvješće

za 2023. godinu s 24 glasova ZA, 5 glasova PROTIV, a suzdržanih nije bilo. Za financijski

plan 2024. skupštinari su glasali s 18 glasova ZA, 8 glasova PROTIV i 3 glasa SUZDRŽANI.

7. Izbor predsjednika Saveza

- Predstavljanje programa za Predsjednika Saveza

- Glasovanje za izbor Predsjednika Saveza

Predsjednik otvara ovu točku dnevnog reda i obavještava skupštinare o ponovnoj svojoj

kandidaturi za Predsjednika Saveza, te o kandidaturi gđe. Ane Stančin.

Predstavljanje programa za predsjednika Saveza

Prva je predstavila svoj program gđa. Ana Stančin. Nakon kratkog uvoda o osobnim

informacijama i stručnoj spremi, te ostalim kompetencijama koje posjeduje prešla je na



program rada koji nudi u vođenju Saveza, ako dobije mandat Predsjednice na četiri godine.

Njen program se sastojao od četiri ključne točke. Prva je poboljšanje razvoja kadetskog i

juniorskog šaha u gradu, te obavezno vraćanje plaćanja troškova nastupa na kadetskim i

juniorskim pojedinačnim državnim prvenstvima za pobjednike po konkurencijama na

pojedinačnim gradskim natjecanjima. Drugu točku čini pojačan rad na razvoju ženskog i

školskog šaha. Treća točka čini bolje definiranje rada zaposlenika Saveza, a četvrtu čini

potreba za povećanjem financiranja iz vanjskih izvora što bi u prvom redu činili sponzori i

sredstva EU fondova.

Nakon gđe. Stančin svoj program je iznio g. Andrija Fiamengo u kojem je naveo kako je pred

četiri godine kada je preuzeo vođenje Saveza zatekao financijski čisto stanje bez ikakvih

dugova i problema. Jedini problem koji je istaknuo je stanje u šahovskim krugovima gdje je

ostao iznenađen nedostatkom kulture u komunikaciji kod nekih članova. Naveo je kako je

uvijek bio otvoren za razgovor i mirno rješavanje sporova, no zahtijevao je poštovanje na

osobnoj razini i civiliziran dijalog. Uključivost u proces odlučivanja je bila temelj njegove

politike vođenja Saveza kako bi se primirile tenzije i podjele unutar Saveza. Spomenuo je

izuzetno nepovoljne vanjske prilike koje su obilježile protekli mandat, a to su u prvom redu

bile pandemija corona virusa i gospodarska recesija što je u jednom periodu potpuno

zaustavila sportski život, a dugo poslije toga na drugi način otežala. Savez je zatekao

drastičan pad sredstava koje dobiva od Sportskog saveza Grada Zagreba uz dvije velike

inflacije koje su zatekle Republiku Hrvatsku. Zbog nestabilne gospodarske situacije bilo je

izuzetno teško doprijeti do sponzora, no usprkos svemu redovan sportski program je svake

godine održan i klubovima se pomoglo koliko god se moglo.

Kao plan vođenja Saveza u narednom mandatu, ako dobije povjerenje g. Fiamengo je naveo

kao imperativ financijsku stabilnost Saveza kroz nalaženje novih sponzora i potencijalno

privlačenje sredstava iz EU fondova u čemu će pomoći iskustva g. Andreja Stankovića.

Sljedeće što je naveo je potreba za nalaženjem novih prostorija Saveza koje bi bile

pristupačnije invalidima, te razvoj ženskog šaha.

Nakon izlaganja g. Fiamenga za riječ se javio g. Margitić te naveo niz po njemu loših odluka

bivših uprava Saveza koje su naštetile razvoju kadetskog i juniorskog šaha u gradu. Za riječ

su se još javili g. Pađen s prijedlogom za organizaciju Zg opena i g. Stanković koji je naveo

svoj klub kao pozitivan primjer sportskog razvoja na svim razinama i korištenje pomoći

povlačenjem sredstava iz EU fondova.



Glasovanje za izbor predsjednika Saveza

Nakon izlaganja dvaju programa pristupilo se glasovanju. Prvo se glasalo za kandidaturu gđe.

Ane Stančin. Njenu kandidaturu je podržalo 11 skupštinara, protiv nije bit nitko i suzdržanih

nije bilo. Za kandidaturu g. Fiamenga skupštinari su glasali 18 ZA, a protiv nije bio nitko kao

ni suzdržan. Konstatirano je da je novi predsjednik Zagrebačkog šahovskog saveza, g. Andrija

Fiamengo.

8. Izbor osam članova Upravnog odbora na prijedlog predsjednika

Novi predsjednik, g. Fiamengo predlaže izbor osam članova Upravnog odbora. To su: g.

Andrija Fiamengo, g. Nenad Škare, g. Mladen Palac, g. Leon Žulj, g. Andrej Stanković, g.

Josip Bandur, g. Zdenko Nesek, gđa. Andreja Tonč i gđa. Tihana Iveković. Skupština glasa za

prijedlog: 18 skupštinar je ZA, 5 PROTIV i 6 SUZDRŽANIH. Predsjednik konstatira da je

potvrđen izbor članova novog Upravnog odbora.

9. Izbor tri člana Stegovnog suda

Na prijedlog predsjednika na glasovanje je dano izbor tri člana Stegovnog suda i dvojice

njihovih zamjenika. To su: Vid Brzica – predsjednik, g. Ranko Livić i g. Damir Obad. Njihovi

zamjenici: g. Mate Ivančić i g. Slobodan Barkidžija. Skupština s 18 glasova ZA, 5 PROTIV i

6 SUZDRŽANIH potvrđuje imenovanje.

10. Izbor tri člana i dva zamjenika Nadzornog odbora

Za članove Nadzornog odbora predsjednik predlaže: g. Nenad Frouth, g. Marin Ćosić i g.

Rade Zorić te njihove zamjenike: g. Josip Šnajder i g. Božidar Harapin. Skupština s 18

glasova ZA, 5 PROTIV i 6 SUZDRŽANIH potvrđuje imenovanje.

11. Izbor tri predstavnika pri Hrvatskom šahovskom savezu



Predsjednik predlaže da predstavnici u Skupštini HŠS-a budu g. Andrija Fiamengo, g. Nenad

Škare i g. Mladen Palac. Skupština s 18 glasova ZA, 8 PROTIV i 3 SUZDRŽANA potvrđuje

predsjednikov prijedlog.

12. Izbor predstavnika u skupštini Sportskog saveza Grada Zagreba

Za predstavnika u skupštini Sportskog saveza Grada Zagreba predsjednik predlaže g. Mladena

Palca. Skupština s 18 glasova ZA, 8 PROTIV i 3 SUZDRŽANA potvrđuje predsjednikov

prijedlog.

13. Pitanja i prijedlozi

Predsjednik je pozvao nazočne da postave pitanje ili otvore temu koja nije bila predviđena u

dnevnom redu skupštine. Za riječ se javlja g. Margitić i obrazlaže svoju ideju promjene imena

turnira 61. Memorijal prvog hrvatskog velemajstora Mije Udovčića navodeći kako je pokojni

g. Udovčić odigrao velik broj 'svojih' turnira te da bi broj turnira trebalo brojati tek od njegove

smrti. Nakon njegovog komentara više se nitko nije javio za riječ.

U 20:20 predsjednik zatvara sjednicu.

U Zagrebu, 4. ožujak 2024. godine.

Zapisničar:

Krešimir Podravec

Ovjerovitelji zapisnika:

Mladen Palac

Danko Brajdić


